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Interpellation om förskoleplatser i Hidinge/Lanna 
 
 
Befolkningsökningen i Lekebergs kommun har varit minst sagt stor de senaste åren. Särskilt 
stor har den varit i Hidinge/Lanna och den absoluta majoriteten av inflyttade är och har varit 
barnfamiljer. De flesta av dessa barnfamiljer önskar plats i den lokala skolan och förskolan. 
Enligt kommunens lokalförsörjningsplan som antogs i mars 2020 saknas det en förskoleplats 
i Hidinge/Lanna från och med vårterminen 2022. 
 
 
Nu är det ungefär en månad kvar till vårterminen 2022 vilket föranleder följande frågor:  
 

 Finns det tillgång till förskoleplats i Hidinge/Lanna till alla föräldrar som önskar 
förskoleplats i Hidinge/Lanna? 

 Om det inte finns förskoleplats i Hidinge/Lanna till alla som önskar detta, hur många 
platser saknas? 

 Hur har majoriteten tänkt att lösa den eventuella bristen på förskoleplatser i området? 
 
 
 
 
 
Caroline Elfors (M) 
 


